
PROTOKÓŁ Nr XXVI/08 
z XXVI sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 27 listopada 2008r.  
w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 
Stan Radnych – 21, nieobecni radni: Jacek Brynkiewicz, GraŜyna Kuszmar, Krzysztof KrzyŜanowski. 

 
Godzina rozpocz ęcia: 13:00. 

 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z dwóch poprzednich sesji.  
3. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców  osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki.  
4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2008r. 
5. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2009rok. 
6. Uchwała w sprawie ustalenia ceny skupu Ŝyta dla celów wymiaru podatku rolnego. 
7. Uchwała w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami miasta Szczecinek na lata 2009-

2012”. 
8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewodą Zachodniopomorskim 

o przyjęciu do prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administracyjnych z zakresu ochrony zabytków 
i opieki nad zabytkami. 

9. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie sprostowania błędu pisarskiego 
w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLIII/410/06 z dnia 4 października 2006r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Koszalińska- 1” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLIII/410/06 
z dnia 4 października 2006r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru „Koszalińska-1” w Szczecinku. 

11. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Koszalińska-1” 
w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Pilska” 
w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „PILSKA” 
w Szczecinku. 

14. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Narutowicza II” 
w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Polna-2” 
w Szczecinku. 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania planu zagospodarowania przestrzennego „Narutowicza I” 
w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania planu zagospodarowania przestrzennego „Armii 
Krajowej-1” w Szczecinku. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
„28Lutego” w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 
20. Uchwała w sprawie sprzedaŜy Parafii Greckokatolickiej (Bizantyjsko-Ukraińskiej) p.w. Archanioła Michała 

w Szczecinku działki gruntu połoŜonej przy ul. Karlińskiej, stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 
21. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta 

Szczecinek uprawnień do ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń uŜyteczności 
publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego . 

22. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 
23. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 
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24. Wnioski i zapytania Radnych. 
25. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 1.  
Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję. 
 
Ad.2.   
Protokół z XXIV sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty jednogłośnie 18 głosami „za”. Podobnie protokół 
z XXV sesji Rad Miasta Szczecinek przyjęto jednogłośnie 18 głosami „za”. 
 
Ad.3.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− udzielił głosu Przewodniczącemu Rady Osiedla. 
 
Janusz Jasi ński Przewodnicz ący Rady Osiedla Pilska-Raciborki: 
− czy Miasto zamierza ucywilizować ul. Waryńskiego?,  
− Rada Osiedla złoŜyła w tej kwestii wiele wniosków, dotychczas pozostających bez odzewu, 
− ul. Waryńskiego dojeŜdŜają samochody cięŜarowe do firmy KRONO, 
− powoduje to, Ŝe mieszkańcy osiedla mają trudności z przejechaniem tą ulicą, 
− droga ta praktycznie stała się drogą wewnątrzzakładową firmy KRONO,  
− cięŜki sprzęt przejeŜdŜa tą ulicą z jednej bocznicy na drugą, stosując podczas jazdy „prawo silniejszego”,  
− KRONO jest duŜą firmą, którą stać na wykonanie parkingów. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− ul. Waryńskiego to droga powiatowa, 
− Miasto nie moŜe nic w tym względzie zrobić, bo to naleŜy do obowiązków zarządcy drogi, 
− uciąŜliwości wynikają z bliskości duŜego zakładu przemysłowego, 
− sytuację moŜe poprawić budowa obwodnicy i drugiej ulicy dojazdowej, rozpoczęcie budowy obwodnicy 

najprawdopodobniej nastąpi dopiero w 2011r., 
− firma KRONO wycofała się z przetargu na wykup terenu, 
− uwagi Przewodniczącego Rady Osiedla zostaną przekazane do Policji i Powiatu,  
− są to uwagi słuszne, ale Miasto samo nie moŜe nic w tej kwestii zrobić. 
 
Ad.4.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 
− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/283/08  
w sprawie  zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2008r. 

Ad.5.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 
− Komisja 3 głosami „za”  przy 2 glosach „przeciw” zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− propozycja zwiększenia podatku od budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej jest 

dość znaczną podwyŜką, 
− czy w związku z przewidywanym kryzysem gospodarczym, podwyŜka ta nie uderzy dodatkowo w podmioty 

gospodarcze ? 
− zasadność podwyŜki ogólnie jest zrozumiała, pojawia się pytanie, czy na pewno aŜ w tej wysokości. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− nigdy nie ma dobrego okresu na podwyŜszanie podatków, 
− stawki w Szczecinku wzrastają jednak tylko o 3-4%, czyli o tyle samo co górne stawki ustawowe, 
− we wszystkich segmentach Szczecinek ma najniŜsze stawki w okręgu, 
− przez to, Ŝe nie zostaną zastosowane stawki maksymalne, budŜet w 2009r. będzie mniejszy 

o ok. 3.300.000 zł, bo o tyle będą mniejsze wpływy z podatków, 
− zaniechanie podwyŜszania jest błędne, powinno się to robić stopniowo, nieznacznie ale systematycznie, aby 

zmniejszyć uciąŜliwość tych obciąŜeń, 
− w poprzednich kadencjach przez 10 lat nie podwyŜszano czynszów, dlatego potem trzeba było je urealnić 

jednorazową podwyŜką, bardzo uciąŜliwą dla mieszkańców, 
− aby więcej nie trzeba było podejmować takich drastycznych, niepopularnych decyzji, naleŜy to stopniować. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− w latach poprzednich obecny Burmistrz a wówczas radny opozycyjny, gromił rządzących za ogromny 

fiskalizm, 
− jak z powyŜszego wynika, punkt widzenia zaleŜy od punktu siedzenia. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zauwaŜył, Ŝe uwagi wypowiedziane przez radnego Andrzeja Bratkowskiego moŜna odnieść takŜe do 

radnego Bratkowskiego reprezentującego lewicę, 
− lewica rzadko chce bowiem obniŜać podatki, poniewaŜ ten, kto nie chce podwyŜki podatków faktycznie jest 

za ich obniŜką. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− stwierdził, Ŝe jego wypowiedź jako Burmistrza nie jest sprzeczna z jego poprzednią działalnością jako 

radnego, 
− nie jest zwolennikiem róŜnicowania ulg, ale sytuacja czasem tego wymaga, 
− wzrost podatków powinien następować o jak najmniejszy procent rocznie, 
− podwyŜka na poziomie 4% nie powinna spowodować upadku lokalnych firm. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 10 głosami „za”  przy 4 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/284/08  
w sprawie okre ślenia stawek podatku od nieruchomo ści na 2009 rok. 

 
Ad.6.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 
− Komisja zaopiniowała ten projekt pozytywnie. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/285/08  
w sprawie ustalenia ceny skupu Ŝyta dla celów wymiaru podatku rolnego. 

Ad.7.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta 
− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− wyjaśnił, Ŝe w treści programu dokonano drobnych poprawek tzw. „literówek”, nie zmieniając treści 

merytorycznej. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wojciech Knapik radny: 
− w wykazie obiektów zabytkowych nie moŜna znaleźć Kościoła Garnizonowego przy ul. Myśliwskiej, 
− czy ujęty w programie Dom Woźnego to obiekt, w którym kilka lat temu funkcjonował bar JASPA? 
 
Jadwiga Kowalczyk-Kontowska autorka omawianego prog ramu: 
− cały kompleks obiektów pokoszarowych między ul. Polną a ul. Koszalińską został ujęty w ewidencji 

zabytków gminnych,  
− Kościół Garnizonowy równieŜ, 
− Dom Woźnego to obiekt, w którym funkcjonował do niedawna bar JASPA. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/286/08  
przyj ęcia „Gminnego programu opieki nad zabytkami miasta Szczecinek na lata 2009-2012”. 

 
Ad.8.   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji nad projektem uchwały. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, 
− polegającą na wykreśleniu z treści porozumienia, stanowiącego załącznik do uchwały, całego paragrafu 4, 

i nadaniu kolejnym paragrafom odpowiednio nowej numeracji, 
− zapis ten znacznie ograniczałby kompetencje urzędnika miejskiego, wykonującego zadania w ramach 

proponowanego porozumienia, 
− etat ten będzie w całości finansowany z budŜetu Miasta Szczecinek, 
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− wykreślenie w/w zapisu oznacza, Ŝe urzędnik miejski będzie mógł wydawać decyzje takŜe w sprawach, 
w których Miasto będzie inwestorem, 

− takie rozwiązanie jest zgodne z prawem, 
− ponadto taki wariant pozytywnie zaopiniował równieŜ Wojewódzki Konserwator Zabytków. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poinformował, Ŝe Komisje pracowały nad projektem uchwały zawierającym juŜ autopoprawkę Burmistrza. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Roman Matuszak radny: 
− zgłosił prośbę, aby wyłonienie urzędnika do pełnienia tej nowej funkcji odbyło się w drodze konkursu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zapewnił, Ŝe nie ma innej moŜliwości, 
− pracownik musi być wyłoniony w drodze naboru otwartego konkurencyjnego. 
 
Ryszard Kabat radny: 
− wykreślenie z projektu porozumienia paragrafu 4 oznacza, Ŝe urzędnik miejski będzie sędzią we własnej 

sprawie, 
− w komisji konkursowej, mającej na celu wyłonienie odpowiedniego kandydata na nowe stanowisko 

urzędnicze, warto byłoby uwzględnić przedstawiciela Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, aby uniknąć 
zatrudnienia osoby niekompetentnej. 

 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− zwrócił uwagę, Ŝe w pewnych postępowaniach, np. lokalizacyjnych czy środowiskowych Miasto juŜ wydaje 

decyzje we własnych sprawach, 
− proponowane rozwiązanie jest zgodne z prawem, 
− decyzje dotyczące obiektów wpisanych do rejestru zabytków pozostaną w gestii Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków, 
− odnośnie składu komisji konkursowej postulat radnego Ryszarda Kabata wymaga zastanowienia, nie moŜna 

tego teraz zadeklarować, ale teŜ nie moŜna wykluczyć, 
− wybranym w konkursie będzie mógł być historyk sztuki, ewentualnie konserwator zabytków lub architekt. 
 
Ryszard Kabat radny: 
− to prawda, Ŝe inwestycje prowadzone przez Miasto wymagają szybkich decyzji, 
− kompetencje urzędnika, który zostanie zatrudniony w ramach omawianego porozumienia są jasne, 
− postulat dotyczący składu komisji konkursowej to tylko prośba, a nie wniosek. 
 
Czesław Podkowiak mecenas: 
− ustawodawca uchylił przepis kodeksu postępowania administracyjnego uniemoŜliwiający gminie wydawanie 

decyzji w swoich sprawach, obecnie jest to zgodne z prawem. 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 16 głosami „za” przy 2 głosach wstrzymujących się i 0 głosach „sprzeciwu” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/287/08  
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zawarcie porozumienia z Wojewod ą Zachodniopomorskim o przyj ęciu do 

prowadzenia spraw oraz wydawania decyzji administra cyjnych z zakresu ochrony zabytków  
i opieki nad zabytkami. 
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Ad.9.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− podobnie pozytywnie Komisja zaopiniowała projekt następnej uchwały, ujętej w pkt 10 porządku obrad. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/288/08  
w sprawie uchylenia uchwały Rady Miasta Szczecinek w sprawie sprostowania bł ędu 

pisarskiego w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLI II/410/06 z dnia 4pa ździernika 2006r. 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego obszaru 

„Koszali ńska- 1” w Szczecinku. 
 
 
Ad.10.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe pozytywna opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności została przedstawiona 

przy realizacji pkt 9, 
− ze względu na brak dalszych uwagi przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/289/08  
w sprawie sprostowania bł ędu pisarskiego w uchwale Rady Miasta Szczecinek Nr XLIII/410/06 

z dnia 4 pa ździernika 2006r. w sprawie uchwalenia miejscowego p lanu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru „Koszali ńska- 1” w Szczecinku. 

 
Ad.11.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Danuta Kowalska Kierownik Ref. PPUA: 
− poinformowała, Ŝe w projektach uchwał zwartych w bloku dotyczącym planów zagospodarowania 

przestrzennego dochodzi nowa podstawa prawna, wynikająca ze zmiany przepisów prawa opublikowanych 
15.11.2008r., 

− blok uchwał moŜna podzielić na trzy grupy, 
− trzy uchwały dotyczą zmiany planu, 
− dwie uchwały dotyczą sporządzenia nowego planu,  
− trzeci pakiet uchwał dotyczy zmian tekstu uchwały, 
− w uchwałach, w których uŜyto zwrotu „wykreślono” naleŜy zwrot ten zastąpić słowami „uchylono”. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/290/08  
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego obszaru „Koszali ńska-1”  

w Szczecinku . 
 
Ad.12. (Plan Pilska).   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/291/08  
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Pilska” w Szczecinku . 
 
Ad.13. (Plan PILSKA).   
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− w uzasadnieniu projektu uchwały zamiast określenia „hospicjum dla chorych” powinno być określenie 

„hospicjum stacjonarne”. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− projekt uchwały z poprawionym uzasadnieniem został juŜ radnym doręczony przed sesją. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− kto jest właścicielem działki, na której będzie mogło powstać hospicjum? 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− właścicielem działki jest Parafia p.w. Św. Franciszka z AsyŜu. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/292/08  
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „PILSKA” 

w Szczecinku. 
 
Ad.14.    
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
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− zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja 3 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
 
 
W głosowaniu jawnym Rada 14 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/293/08  
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego „Narutowicza II”  

w Szczecinku. 
 

Ad.15.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/294/08  
w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu „Polna-2”  

w Szczecinku . 
 
Ad.16.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 
− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− podobnie jednogłośnie pozytywnie Komisja zaopiniowała projekty uchwał ujęte w pkt 16, pkt 17 i pkt 18 

porządku obrad. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/295/08  
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzania planu zagospodarowania przestrzennego „Narut owicza I” 

w Szczecinku. 
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Ad.17.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/296/08  
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzania planu zagospodarowania przestrzennego „Armii  Krajowej-1” 

w Szczecinku. 
 
Ad.18.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał, Ŝe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/297/08  
w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzania planu zagospodarowania przestrzennego terenu  „28Lutego”  

w Szczecinku. 
 
Ad.19.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały i zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− pkt 1-2 dotyczą propozycji zbycia nieruchomości na rzecz dotychczasowych najemców, 
− pkt 3-12 dotyczą propozycji zbycia nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/298/08  
w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 
Ad.20.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− stwierdził, Ŝe po raz kolejny Rada Miasta ma podjąć uchwałę w sprawie obdarowania kościoła majątkiem 

gminy, 
− zawsze był takim rozwiązaniom przeciwny, 
− nie ma Ŝadnych podstaw faktycznych, by takie rozwiązanie przyjmować,  
− to zgodne z prawem, ale nie zasadne, 
− działka powinna zostać przez kościół kupiona za normalną cenę, 
− cena 1,22 zł urąga powadze tego problemu. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− ludzie powinni być równo traktowani wobec prawa, 
− skoro od wielu lat Miasto prowadzi taką politykę wobec Kościoła Rzymsko-Katolickiego, to konsekwencją 

tego jest podobne potraktowanie Parafii Grecko-Katolickiej, 
− gdyby nieruchomość tę sprzedać Parafii Grecko-Katolickiej za cenę rynkową, to byłoby to nierówne 

potraktowanie mieszkańców Szczecinka ze względu na ich wyznanie. 
 
Janusz Rautszko radny: 
− Parafia Grecko-Katolicka przy pełnieniu swojej posługi, dzięki uprzejmości i Ŝyczliwości proboszcza korzysta 

jak dotychczas tylko z  Kościoła p.w. Św. Ducha. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− wyraził stanowisko, Ŝe kościół to firma, która czerpie zyski. 
 
Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− stwierdził, Ŝe kaŜdy ma prawo do swoich poglądów, 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada 16 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/299/08  
w sprawie sprzeda Ŝy Parafii Greckokatolickiej (Bizantyjsko-Ukrai ńskiej) p.w. Archanioła Michała  

w Szczecinku działki gruntu poło Ŝonej przy ul. Karli ńskiej, stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 
 
Ad.21.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− zaprosił radnych do dyskusji. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
− poinformował o obejrzeniu przez Komisję nowododanych do uŜytku obiektów sportowych: hali sportowej 

przy ul. Wiatracznej, hali sportowej przy STO, Regionalnego Centrum Tenisowego, 
− Komisja bardzo wysoko oceniła w/w obiekty. 
 
Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 
−  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 
 
W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXVI/300/08  
w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o p owierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek 

uprawnie ń do ustalenia wysoko ści cen i opłat za korzystanie z obiektów i urz ądzeń uŜyteczno ści 
publicznej wchodz ących w skład mienia komunalnego  . 

 
Ad. 22. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.  
− Uwag nie zgłoszono. 
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Ad. 23. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  o działalności w okresie od 28.10.2008r.do 26.11.2008r. 
W okresie tym do Rady Miasta wpłynęły następujące pisma:  
− informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Szczecinku w sprawie nieprawidłowości w złoŜonych 

oświadczeniach majątkowych Radnych,  (Radni otrzymali imiennie informację o nieprawidłowościach w ich 
oświadczeniach), 

− w dniu 14 listopada br. Burmistrz Miasta przedłoŜył projekt budŜetu Miasta na 2009 r. projekt z uchwałą 
został radnym przesłany w materiałach na sesję, 

− pismo Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków Delegatury w Koszalinie w sprawie pomnika, rzekomo 
przedstawiającego postać marszałka Józefa Piłsudskiego stwierdzające, Ŝe pomnik ten został wykonany 
niezgodnie z obowiązującym wówczas prawem i niezgodnie z projektem. 

Przewodniczący poinformował, Ŝe sprawa pomnika nie jest jeszcze zakończona, i Ŝe będzie przedmiotem 
dalszej analizy. 
 
Ad. 24. Wnioski i zapytania radnych.  
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 
− poprosił radnych o zgłaszanie pytań i wniosków. 
 
Roman Matuszak radny: 
− powołując się na artykuł prasowy, który ukazał się przed kilkoma dniami informując, Ŝe Burmistrz Jerzy 

Hardie-Douglas „pracował” w placówce  medycznej, zapytał czy określenie, Ŝe „Burmistrz pracował” nie jest 
sprzeczne z przepisami ustawy zabraniającymi wójtom i burmistrzom dodatkowej pracy, 

− zapytał, ile pieniędzy z budŜetu Miasta przekazano na sport kwalifikowany dla seniorów i dla jakich sekcji 
i klubów? 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w dwóch formularzach pytań i wniosków, które zostały załączone do 
niniejszego protokołu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− wyjaśnił, Ŝe zatrudnienie, o którym mowa w artykule prasowym dotyczy okresu sprzed objęcia funkcji 

Burmistrza, dlatego nie ma mowy o naruszeniu przepisów prawa, 
− odpowiednie sprostowanie ukazało się w Głosie Koszalińskim, 
− poinformował, Ŝe wraz z objęciem funkcji Burmistrza wyrejestrował działalność gospodarczą, 
− wyjaśnił, Ŝe obecnie praktykę lekarską wykonuje na podstawie umów cywilnoprawnych, co jest zgodne 

z prawem, 
− na pytanie dotyczące kwot przekazanych na sport kwalifikowany odpowiedź radny otrzyma na następnej 

sesji. 
  
Wojciech Knapik radny: 
− nawiązując do zasad dofinansowywania z budŜetu miasta Szczecinek sportu kwalifikowanego, 

zawnioskował o równe traktowanie klubów i przy podziale środków kierowanie się ustawą z dnia 29 lipca 
2005r. o sporcie kwalifikowanym, 

− poprosił o wyjaśnienie informacji, podanej przez Rzecznika Prasowego w programie telewizji kablowej 
GAWEX, Ŝe po raz kolejny Miasto chce w 2009r. wesprzeć finansowo kwotą 300.000 zł Klub „Darzbór”, 

− zapytał, czy podjęto prace w celu opracowania Strategii Rozwoju Sportu w Szczecinku, a jeŜeli nie, to kiedy 
takie prace zostaną podjęte? 

Szczegółowe wystąpienie radny zawarł w formularzu pytań i wniosków, który został załączony do niniejszego 
protokołu. 
 
Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 
− wypowiedź Rzecznika Prasowego była niezręczna, 
− pieniądze nie będą w budŜecie przeznaczone dla konkretnego klubu, ale na sport kwalifikowany, 
− środki zostaną przyznane w drodze konkursu, 
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− jeŜeli dany klub spełni warunki, będzie mógł o te środki aplikować, 
− nie toczą się i nie są planowane prace nad Strategią Rozwoju Sportu w Szczecinku. 
 
Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 
− Komisja jednogłośnie uznała, Ŝe w projekcie budŜetu powinien znaleźć się zapis o przeznaczeniu 300.00 zł 

na sport kwalifikowany,  a nie konkretnie dla DARZBORU. 
 
Andrzej Bratkowski radny: 
− zapytał o efekty pracy Komisji Rewizyjnej w okresie od jego rezygnacji z członkostwa w tej Komisji. 
 
Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 
− poinformował, Ŝe odpowiedź radnemu Bratkowskiemu zostanie udzielona na następnej sesji. 
 
Ad. 25.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 14:35 zamknął XXVI sesję Rady 
Miasta Szczecinek. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołował:        Przewodniczący RM: 
 
Dariusz Krupski                    Wiesław Suchowiejko 


